
Notulen Celebritrees overleg Marie Louise en Rixt, 23 maart 2022 

Notulist, Rixt 

De volgende punten zijn besproken; 

 

- De Maria Montessori boom is geplant bij de KMS. De locatie moet nog verder ingericht 

worden zoals de stichting het heeft ingediend. Stichting  Milieudefensie kan hierin mogelijk 

bijdragen met een bedrag van 2x 125 euro. Het plan moet nog door de directie goedgekeurd 

worden en dan kan er actie op ondernomen worden. 

- Marie Louise heeft voor haar verjaardag 425 euro aan donaties voor de stichting gekregen. 

Deze staan op de rekening van Celebritrees. 

- De Birds and Bees promo is af. 27 mei wordt deze afgemonteerd en is dan klaar voor subsidie 

aanvragen. Edwin en Dick zorgen voor de aanvraag bij o.a. het Prins Bernhardfonds. Lisa 

Waed en Sjoerd Pleijsier hebben in de videoclip gepresenteerd. B&B is een onderdeel van 

Stichting Celebritrees. 

Als het Bernhardfonds niet lukt dan verder met banken of andere fondsen. 

- Er moet een promofilm gemaakt worden, Marie Louise gaat hiermee aan de gang. Bij de KMS 

worden foto’s gemaakt die gepubliceerd kunnen gaan worden. 

- Voor het lesprogramma ligt de focus eerst op de onderbouw. Dat programma is klaar en 

moet nog in een format gezet worden. Tevens nog de materialen aangeschaft in een leskist. 

Leander zorgt voor het format. 

Derec en Ipon hebben interesse om het programma aan te bieden aan scholen. 

Marie Louise maakt een powerpoint voor de presentatie van het programma. 

- Gerard Eckdom heeft geen reactie gegeven op de vraag tot ambassadeurschap. Astrid 

Kerseboom is wellicht geschikt in het comité van aanbeveling. 

- Stichting Celebritrees is aangemeld bij MAEX. Dit is een maatschappelijk sociaal 

verantwoorde instantie die partijen bij elkaar brengt die toegevoegde waarde hebben in de 

maatschappij. De Stichting staat nu op het online platform. 

- Er is nog geen actie ondernomen t.a.v. het voorstel om levensbomen te planten voor o.a. 

P.R. De Vries. Amsterdam heeft een “groene agenda’’ en van daaruit zou er een goede optie 

zijn om de bomencirkel en het project hier aan te bieden. De gemeente Soest toont geen 

enkele interesse. Heel teleurstellend. 

- Het betaalsysteem op de website werkt. 

- Sponsorkliks wordt er nog door Leander opgezet. Zaak is om bekenden hierop alert te maken 

zodat zij hun online aankopen via de button van Celebritrees doen. 

- De webshop blijft nog staan als idee, er is momenteel geen geld om dit uit te voeren. Marie 

Louise wil eventueel wel voorfinancieren. Blijft een agenda punt. 

- Celebritrees wordt aangemeld bij de postcode loterij en het droomfonds. Marie Louise gaat 

dit oppakken. 

- We zijn nog op zoek naar een nieuw bestuurslid. Britt van Manen heeft nog niet gereageerd. 

 

Volgende vergadering is in september. 

 

 


